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To: 5.1.2e [ERE @ minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Wed 3/25/2020 2:01:30 PM

Subject: RE: Actuele vragen in de Zorglandbouw

Received: Wed 3/25/2020 2:01:30 PM

Ja, irritant dit...

Was deze set dan al naar het NJi gestuurd?

Hij ligt ook nog bij de VNG via DMO mogelijk komt er nog een nieuwe versie.

Ik stel voor dat we de def versie straks naar NJi doen.

Van JZ nl trouwens niets meer gehoord...

IEE voc t nog link naat Nji toe on de tekst.

Ook met afgesproken dat we eventuele aanvullingen vanuit de richtlijn vd zorgboeren eventueel op NJi

zetten maar dat het voor Rijksoverheid.nl wel erg gedetailleerd is.

Ly 5.1.28

Ministerie van VWS/directie Jeugd
Team Gezond Opgroeien
06IE

EEE @minvws nl

Van:"IEEE BEE ominvwsnl>
Verzonden: 25 mrt. 2020 14:56

Aan:"CETIEEEinvws ol
Onderwerp: RE: Actuele vragen in de Zorglandbouw

Begint gewoonte te worden van DMO om ons te vergeten ;-))) Ok check jij even voor alle correspondentie van ons uit dat we

goede lijn hebben...ook richting nji?

var:CEN)SEEo iris
Verzonden: woensdag 25 maart 2020 14:50

Aan: 5.1.2e ) <BREREZEEN @ minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Actuele vragen in de Zorglandbouw

zie bericht vanIEEE hieronder, per ongeluk eerder nog niet met jou gedeeld door [JERE van DMO.

Het standpunt van de minister is dat dagbesteding kan doorgaan want, woorden minister: ‘het is geen vergunning plichtig
evenement en er zitten ook geen 100 man in een groep’.

IEE ett QenA aangepast hierop zie geel gemarkeerd in de tekst.

Dat betekent dat ook de tekst van de zorgboerderijen zoals Ivonne die mailde nog gewoon Kan.

Ik bel even met|EEa om te kijken hoe we omgaan met de mogelijk aanvullingen vanuit het Zorgboerderijen
document.

or
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ocEXEC

vr:EEN minus

Verzonden: 25 mrt. 2020 14:26

Naar:
*

@minvws.nl>

Ce: @minvws.nl>;
"

Onderwerp: RE: Actuele vragen in de Zorglandbouw

)" <] minvws.nl>

Dank voor het doorsturen van de instructie mbt zorgboerderijen.

Inmiddels is vandaag duidelijk geworden dat minister een standpunt heeft genomen ten aanzien van dagbesteding, zie

bijgevoegde mail. 1k zie dat |EEEEIwe! in de cc staat, maar XEN niet. Excuus daarvoor.

Het stand punt van de minister is dat daghesteding kan doorgaan want, woorden minister: ‘het is geen vergunning plichtig
evenement en er zitten ook geen 100 man in een groep’.

Op basis daarvan heb ik daarnet onze Q&A aangepast.
In het geel vind je de wijzigingen. Voor de Q&A's onderaan geldt dat die niet zijn afgestemd, maar [EEE wilde ze toch alvast

hebben voor de minister.

Het kan zijn dat er nog wijzigen komen en zal je dan weer de nieuwe versie mailen.

Zullen we anders nog even bellen als je vragen hebt?

Groet,

van:[CE-BEEEC© invws.nl>
Verzonden: woensdag 25 maart 2020 13:36

Aan: ie )

i EOEJIE eninvws.ni>
CC: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: Actuele vragen in de Zorglandbouw

Al iets teruggehoord over de QenA’s mt dagbesteding?

kreeg van de Federatie Landbouw en Zorg deze instructie doorgestuurd voor zorgboerderijen. De algemene lijn
is gelijk aan de onze. Ze bieden een aantal mooie aanvullingen, bv afwegingskader om te bepalen of/hoe alternatief door kan

gaan.

Ik stel voor als we weten of dagbesteding bij hoge uitzondering Uberhaupt nog mag, dat we dan nog even kijken welke

elementen we zouden willen toevoegen.

5.1.2e

5.1.2e
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